
Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Czekam na znak. Otwieram pięćdziesiątą sesję Rady Gminy w Łubnicach. 16 listopada 

otrzymaliście państwo projekt budżetu na 2024 rok, a 7 grudnia, czyli 14 dni przed dzisiejszą 

sesją otrzymaliście państwo resztę materiałów na sesję. Czy macie jakieś uwagi, co 

dostarczenia materiały? Słucham? Nikt nie zgłasza uwag, a więc stwierdzam prawidłowość 

zwołania dzisiejszej sesji. Na 15 osobowy skład Rady listę obecności podpisało 15 radnych, a 

więc pełny skład Rady. A zatem stwierdzam, że obrady sesji są prawomocne, a Rada Gminy 

jest władna do podejmowania uchwał. Na dzisiejszym posiedzeniu witam Pani/Panów 

radnych. Witam Wójta Gminy Łubnice Pana Michała Pazka. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Witam Serdecznie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Witam Skarbnik Gminy Panią Izę Klatkę. Witam kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej Panią Jadwigę Podejma. 

 

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma 

Witam. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Witam radcę prawnego Panią Aleksandrę Wachowską. 

 

Radca Prawny Aleksandra Wachowska 

Dzień dobry. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Witam Panie i Panów Sołtysów Gminy Łubnice. Witam Inspektor do spraw obsługi Rady 

jednocześnie protokolatkę dzisiejszych obrad Panią Anetę Głowacką-Olek i Witam 

informatyka Gminy Pana Kamila Barczoka. 

 

Informatyk Gminy Kamil Barczok 

Dzień dobry. 
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Teraz sobie usiądę i przedstawię porządek dzisiejszych obrad. Pkt. 1 otwarcie stwierdzenie 

prawidłowości zwołania sesji oraz prawomocności. Pkt. 2 przyjęcie porządku obrad sesji. Pkt. 

3 przyjęcie protokołu z czterdziestej dziewiątej sesji Pkt. 4 Informacja Wójta Gminy Łubnice 

z działalności w okresie między sesjami 
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Pkt. 5 Interpelacje i zapytania. W pkt. 6 mamy podjęcie uchwał w sprawie planu pracy 

Komisji Stałych Rady Gminy w Łubnicach na 2024 rok - w sprawie określenia zasad 

przyznawania i wysokości diet dla Sołtysów z Gminy Łubnice, - w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Łubnice na rok 2023, - w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 

posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028, 
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- w sprawie gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych Gminy Łubnice na lata 

2023-2030, - w sprawie gminnej strategii rozwiązywania problemów społecznych Gminy 



Łubnice na lata 2023-2030, - w sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2024-

2025. - w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz Gminy Łubnice. - w sprawie określenia zasad udzielania dotacji ze 

środków pochodzących z rządowego programu odbudowy zabytków na dofinansowanie prac 

Konserwatorskich, Restauratorskich lub Robót Budowlanych przy Zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na 

obszarze gminy Łubnice. 
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- w sprawie uchwalenia budżetu w Gminy Łubnice na rok 2024 - w sprawie uchwalenia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łubnice na lata 2024-2035. W pkt. 7 mamy 

odpowiedzi na interpelację i zapytania. Pkt. 8 wolne wnioski i pkt. 9 zakończenie obrad sesji. 
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I słucham państwa czy są jakieś może z waszej strony czy chcecie coś zmienić, może w 

porządku obrad w ten sposób może? Nie ma, nikt nie zgłaszał uwag, aby stwierdzam, że 

porządek obrad grali przyjęty bez zmian. Protokół czterdziestej dziewiątej sesji otrzymaliście 

państwo w dniu 12 grudnia na komisjach stałych. Oczywiście można się było z nim zapoznać 

w Biurze Rady i jest wyłożony dzisiaj przed dzisiejszą sesję. Czy macie jakieś uwagi co do 

protokołu? Również nikt nie zgłasza uwag, a więc stwierdzam, że radni przyjęli protokół z 

poprzedniej sesji bez uwag. No cóż, zrobiliśmy, czy zrealizowaliśmy 3 punkty, przychodzimy 

do punktu czwartego. Informacje Wójta Gminy Łubnice z działalności w okresie między 

sesjami. Proszę Panie Wójcie o przedstawienie informacji, a państwo mogą zadawać pytania 

na bieżąco. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Informacje z działalności Wójta Gminy Łubnice w okresie międzysesyjnym przedstawiana na 

pięćdziesiątej sesji Rady Gminy w Łubnicach w dniu 20.12.2023 roku. 4 grudnia dokonano 

otwarcia zimowego utrzymania dróg zarządzanych przez Wójta Gminy Łubnice w sezonie 

2023-2024 zamawiający informuje, że w prowadzonym postępowaniu wybrano do realizacji 

zamówienie najkorzystniejszą ofertę zarówno przez wykonawcę Przedsiębiorstwo Usługowo 

Handlowe Transrol Jarosław Stasiak z siedzibą Wójcinie. Cena brutto wybranej oferty to 139 

758 zł. Wiadomo, że chodzi tutaj, w zależności od ilości godzin. I to jest oferta, która 

wpłynęła jako jedyna także ta kwota nie jest kwotą, która faktycznie będzie wypłacona tylko 

w zależności od opadów i od częstotliwości odśnieżania i posypywania. 

 

Radny Woźny Piotr 

Mam pytanie, jaka jest wysokość środków gotowości. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Wszelkich  informacji udziela Pan Andrzej Trzeciak, bodajże 2000, ale chcę panu tutaj za. 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Panie wójcie, a ty 135000 to co to jest? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

To jest maksymalna, że do takie kwoty to jest 139000 do takiej kwoty. Może to dość mamy 

teraz zabezpieczone, a wszystko się okaże, ile będzie godzin, ile będzie odśnieżania, ile 



posypywania tego 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Czyli ponad 139 tys. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Raczej nie przewidujemy ani nigdy, nigdy, nigdy takiego czegoś nie było. W tych w tym 

samym dniu brałem udział w odwiedzinach Świętego Mikołaja na Świetlicy Łubnicach 

ufundowano paczki dla dzieci przez Gminę oraz odbiór upominków przez wójta. 6 grudnia 

wziąłem udział w spotkaniu Mikołajkowym świetlicy w Dzietrzkowicach ufundowanie 

paczek dla dzieci przez Gminę oraz słodkich upominków przez wójta. 7 grudnia spotkanie z 

zawodniczkami z dziecięcych drużyn piłkarskich LKS Start Łubnice na spotkaniu razem 

będziemy obecni z Panem Przewodniczący Janem Baniakiem podsumowano jesienny sezon 

piłkarski 2023 oraz wręczono nagrody w postaci dresów sportowych. 9 grudnia brałem udział 

w powiatowym opłatku  strażackim w Wójcinie. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

10 grudnia wziąłem udział w wieczorze wygilijnym zorganizowany przez koło gospodyń 

wiejskich w Łubnicach. W tym samym dniu wziąłem udział w koncercie Orkiestry Zdrowy 

Bat i Zespołu Fondykanci z Gorzowa Śląskiego, który zorganizowało Stowarzyszenie 

gospodyń ludzi nad Prosną. Po koncercie odbyła się licytacja szopek bożonarodzeniowych, a 

cały dochód przeznaczono na rehabilitację uczniów szkoły w Wójcinie. 12 grudnia brałem 

udział w posiedzeniu Komisji Stałych Rady gminy Łubnicach. To samo było 13 grudnia też 

brałem udział w posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy w Łubnicach. 17 grudnia wziąłem 

udział w jasełkach bożonarodzeniowych organizowanych przez Radę rodziców i Zespołu 

Szkół w Dzietrzkowicach. 18 grudnia brałem udział wraz z emerytowanymi pracownikami 

Urzędu Gminy Łubnice. 19 grudnia brałem udziału w posiedzeniu Komisji budżetu Rady 

Gminy. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję panu wójtowi, czy są... Pan Wojtek może proszę, panie wojtku, 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Panie Wójcie, tych dresów dużo było ufundowanych 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

12 czy 20 to jest wszystko do wglądu. 

 

Radny Zaremba Benedykt 

A kto za to zapłacił za to? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Gmina Łubnice 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Tak, a Gmina Łubnice 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Wójt zasponsorował, ponieważ tutaj mamy tylko na dzień dzisiejszy prowadzone są 3, 3 

ekipy zawodników dziecięcych, młodzieżowych. LKS Start Łubnice i tak samo chciałem 



docenić wszystkich zawodników, którzy biorą udział, w które prowadzi, są pod opieką pana 

Rafała Niedźwiedzkiego, opiekuna orlika,  uważam, że sport w naszej gminie, szczególnie 

sport amatorski, powinien być wszelkie innego rodzaju przedsięwzięcia. Powinny być 

doceniane. Czy jeszcze ma Pan jakieś pytania? 

 

Radny Zaremba Benedykt 

No mam, czy inne jakieś kluby sportowe też mogą liczyć na na. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Wie Pan co to duże kluby sportowe te większe to są mają ten pod stowarzyszenia jest konkurs 

tak to chyba Pan o tym wie. 

 

Skarbnik Gminy Izabela Klatka 

Są dotowane wobec sportu 
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Panie Wojtku. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Ja mam pytanie, Panie Wójcie, bo zgodnie z tak jak Pan przekazał mi na ostatniej sesji 

zapoznałem się z z z zarządzeniami i także jest zawiadomienie i obwieszczenie z dnia 19 

grudnia 2023 roku budowa sieci kanalizacji deszczowej w Łubnicach krótka, w Wójcinie 

chciałbym coś na ten temat wiedzieć. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Budowa kanalizacji., chodzi o to, że jesteśmy w stanie teraz chodzi o projekt wykonania tego 

zadania/zarządzenia, żeby zbudować ulicę krótką w Wójcinie, a położyć asfalt, musi być 

odwodnienie tej ulicy i razem tutaj z powiatem doszliśmy do porozumienia i wykonaliśmy 

odwodnienie tej ulicy będzie jeszcze robiony, czyli jest zrobiony można powiedzieć. Ymmm. 

Odwodnienie spowoduje, że woda, która będzie spływać z tej ulicy, będzie wchodzić w rowy 

powiatowe. I żeśmy doszli do porozumienia, zrobiliśmy to jest to robione, przepusty, są 

porobione. Może pan, jeśli pan jeździ, tą drogą widzi na drodze powiatowej. Brałem w tym 

udział. Podnieśliśmy też w określony ten koszty, ale wiemy teraz, że będziemy mogli tą drogę 

zrobić, że mamy odprowadzenie tej. Wiadomo, że jeszcze tam chodzi o rów, który będzie 

może będzie zakryty. Teraz wszystko jest jak gdyby jeszcze przygotowanie całego projektu i 

na wiosnę ruszymy. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

I chciałem się jeszcze odnieść do zarządzenia numer 50 przez 2023 w sprawie powołania 

Komisji Inwentaryzacyjnej. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

To znaczy co, bo nie rozumiem. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

czym znaczy to jest tam opisane ta Komisja będzie się zajmować, ale to pierwszy raz, bo na 

koniec roku taka Komisja powinna być, no a w poprzednich latach na koniec roku takie 

komisje nie były. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 



Niech Pan sobie prześledzi pan się głęboko myli co roku jest. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Co roku jest dobrze prześledzę. I chciałem się odnieść do jeszcze do. Numeru 52 przez 2023 

sprawie zmiany Regulaminu pszo. Tylko jak weszłam w to zarządzenie pojawiła mi się treść 

zarządzenia 50 przez 23 i nie zapoznałem się z zarządzeniem numer 52. Chciałbym się z 

takim zapoznać. To jest. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Zapraszam do stanowiska merytorycznego to przygotowywała pani Katarzyna Bylicka. Także 

może pan wszystkie informacje uzyskać. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

To znaczy. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Tam jest, była tylko zmiana, jeśli chodzi. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

W metryczce było, że wrzucający w lit był była pani sekretarz Ewa. Borkowska. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Wrzuciła, ale może to przygotował do konca. Jak pan kto więcej informacji jak chce? 

 

Radny Zimoch Wojciech 

No ale to tutaj mam teraz pytam się, dlaczego pani Ewa wrzuciła dokument niezgodny z 

zarządzeniem? 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

To znaczy jak niezgodny z zarządzeniem. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Zarządzeniem numer 52 tytułem brzmi w sprawie zmiany Regulaminu PSZOK, a jeśli 

wchodzę dalej otwieram zarządzenie znajduje się zarządzenie numer 50 przez 23 nie ma treści 

zarządzenia 52. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Jeśli nie ma to uzupełnimy, jeśli panu o coś takiego chodzi jeśli chce się Pan zapoznać to 

bardzo chętnie zapraszam. po sesji. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję Panu Wojtkowi, czy jest jeszcze ktoś ma jakieś pytanie? Nie ma więc zamykam pkt. 

4 przechodzimy do punktu piątego interpelacje. zapytania proszę o zgłaszanie, składanie 

interpelacji, bardzo proszę, czy sa panie sołtysie? Proszę bardzo. 

 

Sołtys wsi Wójcin Michał Piasta 

Michał Piasta, sołtys Sołectwa Wójcin do Wójta Gminy Łubnice za pośrednictwem 



przewodniczącego, Rady gminy Łubnice treści interpelacji. Proszę o dokończenie budowy 

chodnika w miejscowości Wójcin to jest ulica Sienkiewicza oraz budowania studzienki 

odprowadzającej wodę deszczową, To jest ulica Sienkiewicza, strażacka na ten łączniku tam. 

na tym łuku drogi kiedyś. Rozmawialiśmy o tym oraz w dalszej kolejności, jeżeli pozwolą na 

to 

 

Sołtys wsi Wójcin Michał Piasta 

środki finansowe budżetu gminy, wykonanie Nakładki Asfaltowej na tej ulicy. Wykonane 

działania poprawią bezpieczeństwo pieszych mieszkańców, jak i przedłużą żywotność stanu 

drogi. Ja tylko dodam, że że tam ta kostka została jeszcze, bo nie dokończone prace zostały w 

budowę tego chodnika, tam są 3 palety, jeszcze kostki także w czasie. Jeżeli, będzie na to 

czas. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję Panu Sołtysowi, proszę, czy jeszcze ktoś z Państwa ma interpelację? Nie ma, a więc. 

Zamykając już 5 pkt. przechodzimy do punktu szóstego podjęcie uchwał. Pierwszym 

projektem jest uchwała nr 50 łamane przez 318 przez 2023 Rady Gminy w Łubnicach z dnia 

20 grudnia 2023 roku w sprawie planu pracy komisji stałej Rady Gminy w Łubnicach na 

2023-2024 rok. Na podstawie artykułu 18 ustęp jeden, artykułu 21 ustęp 3 ustawy z dnia 8 

marca 90 roku o Samorządzeniu Gminny oraz paragraf 42, ustęp jeden, uchwały numer 40 

przez 207 przez 2018 sprawie statutu gminy Łubnice Dziennik Urzędowy w 2018 roku 

pozycja 55-58 Rada Gminy Łubnice uchwala, co następuje. Paragraf pierwszy przyjmuje się 

Plan pracy Komisji Stałych Rady gminy w Łubnicach na 2024 rok. Jak w załącznikach numer 

1, 2 3 i 4. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Paragraf 2 wykonanie uchwały zleca się przewodniczącym Komisji Stałych Rady Gminy 

Łubnicach. Paragraf 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. I teraz państwu 

przedstawię, że opinię komisji stałej Rady Gminy projekty na posiedzeniu na poszczególne 

projekty uchwał przedstawi pan Tomasz Pawlik Wiceprzewodniczący Rady, który 

przewodniczył posiedzeniu Komisji, stały i pani skarbnik oraz pani Maria również będzie 

przedstawiać opinię i proszę o pierwszą opinię do tego projektu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Opinia numer jeden 64 łamane przez 2022 z dnia 13 grudnia 2023 roku. Komisje poza poza 

poznaniu. Pozytywnie opiniują projekt uchwały i nie wnoszą uwag. Podjęcie uchwały jest 

zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo otwieram dyskusję. Czy są pytania do tego projektu uchwały? Panie Wojtku 

proszę bardzo. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Ja chciałem tutaj powiedzieć, dopowiedzieć. Do planu pracy Komisji Rewizyjnej. Tutaj 

mamy jeszcze urodził się taki punkt i chciałbym go tutaj przez rade przedstawić go Radzie, 

aby razem z tym planem, który dzisiaj będziemy podejmować, został on podjęty i odczytam 

jego brzmienie, zapoznanie się z zadaniami, które nie były wykonane w roku 2023 i nie będą 

realizowane w roku 2023-2024. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 



Dziękuję rozumiem że chce go pan wpisać po prostu do swojego programu, tak.? 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Tak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Czy jest z Państwa radnych jakiś przeciw, odnośnie tego wpisania, bo jeśli nie ma, to 

uważam, że zostanie wpisany i będziemy głosować cały projekt uchwały. Sprzeciwu nie 

widzę. Proszę, Panie Wójcie. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Ja uważam że chcąc podejmować pewne Decyzję powinna się Komisja się na nowo powołać i 

to zaakceptować. Chyba taka, taka jest procedura? Państwo mieli posiedzenie Komisji 

Rewizyjnej ustalili sobie taki. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Plan. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Takich przyjęli teraz coś wprowadzają. No to co wprowadzają, no trzeba by chyba na nowo 

powołać Komisję rewizyjną, żeby zaakceptowała. Ten nowy. 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Komisję rewizyjną, żeby sobie zaakceptowała. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Dobrze przepraszam, a kto Plan Komisji Rewizyjnej akceptuje? 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Radni. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Tak, ale najpierw Komisja przedkłada. 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Powiedział Pan przed chwilą że przedklada. 

 

Wójt Gminy Łubnice Michał Pazek 

Gdyby nowy to jest nowy punkt. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Komisji rewizyjnej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Bardzo przepraszam Pani Mecenas jak Pani uważa, bo ja uważam, że skoro skoro jest jakiś 

tam program, który żeśmy zaakceptowali już i coś po drodze umknęło Komisji Rewizyjnej. 

Komisja rewizyjna chce to wprowadzić dzisiaj przedstawia ten punkt i słyszymy go. Czy są 

jakieś przeciwwskazania, żeby odciągać znów to ten ten, jak gdyby ich Plan, bo jak jak go 

dzisiaj nie przyjmiemy, to dopiero przyjmiemy w styczniu, ponieważ w tej chwili nie 

możemy go przyjąć, ponieważ nie będzie będą się musieli zbierać i tak dalej, więc będą mieli 



mniej czasu na jakieś tam prace, które które będą od początku roku mogli już wykonywać. 

 

Radca Prawny Aleksandra Wachowska 

To znaczy Praktyka jest taka, że jest projekt i ten projekt jest potem przez Komisję 

opiniowany, tak, no tutaj jakby jest ten punkt dodany już po obradach Komisji. Mam co do 

tego wątpliwości. Można przyjąć ten Plan, tak jak on nie zdał opiniowany, a ten punkt 

ewentualnie prowadzic Na kolejnej sesji, powiedzmy jako zmianę do tej uchwały. Drugiej 

strony. 

 

Radca Prawny Aleksandra Wachowska 

Prosto z przepisów nie wynika. Powiem szczerze czy czy czy teraz to ta prawda? No 

poprawki są wprowadzane do uchwał no to jest jakby taka poprawka wprowadzona i dodane, 

no będzie to odstępstwo od praktyki, która gdzieś tutaj jest stosowana, ale. Nie wydaje mi się, 

żeby to nie było zgodne z prawem. Powiem tak, ale sprawy i jak gdyby z tym co jest zawsze 

jak zazwyczaj to jest tutaj wprowadzane, no to będzie to z praktyki odbierać, ale niezgodne z 

prawem moim zdaniem nie będzie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Czyli rozumiem, czyli rozumiem, że możemy ten punkt przyjąć i po prostu przegłosować, jak 

gdyby tą ten projekt uchwały, tak. 

 

Radca Prawny Aleksandra Wachowska 

Może jednak żeby ten Punkt był jednak osobno przegłosowany. Tak żeby jakby? Jest to coś 

coś nowego może rzeczywiście nie ten sposób. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Proszę przedstawić, bo ja go nie mam przedsobą. Proszę wstawić ten punkt, który mamy 

głosować, który pan chce wprowadzić po prostu do swojego porządku. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Ja po prostu powiem tak, że jeśli mamy się tutaj, mamy mieć jakieś aluzje. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Ale chwileczkę powoli, Pan Wojtek ma głos. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Ja uważam, przyjmijmy ten odstępuje od tego punktu i tak jak mówi statut na kolejnej sesji 

złożymy wniosek i ten punkt wprowadzimy sobie do uchwały. Dziekuję 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dobrze, dziękuję panu wojtkowi, więc sytuacja jest jasna. Proszę czy są jakieś pytanie 

odnośnie tego projektu. Nie ma, a więc zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. 

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały numer 50 kochany przez 318 

przez 2023, kto jest przeciw, kto się wstrzymał, panie Tomaszu, proszę odczytać nazwiska 

radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian, 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 



Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek Tomasz 

 

Radny Białek Tomasz 

Za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria 

 

Radna Gwizdek Maria 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzia Andrzej 

 

Radny Kędzia Andrzej 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmiecik Urszula 

 

Radna Kmiecik Urszula 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kuna Aniela 

 

Radna Kuna Aniela 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Machynia Grzegorz 

 

Radny Machynia Grzegorz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Merta Maciej 

 

Radny Merta Maciej 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Musiałek Jan 

 

Radny Musiałek Jan 

jestem za 

 



Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam 

 

Radny Olek Adam 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik, Tomasz za Podgórski Krzysztof 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Woźny Piotr 

 

Radny Woźny Piotr 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaremba Benedykt 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech. 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Jestem za. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo głosowało 15 radnych. Stwierdzam, że rada gminy przyjęła wyżej 

wymienione uchwały jednogłośnie. I następnym projektem jest uchwała nr ??? łamane Przez 

319 czy 2023 Rady gminy w okolicach dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie określenia zasad 

przyznawania i wysokości diet dla sołtysów z Gminy Łubnice na podstawie artykułu 37 D 

ustęp jeden ustawy z dnia 8 marca 90 roku o samorządzie gminy uchwala się co następuje. 

Paragraf pierwszy pkt. 1 ustala się zryczałtowaną miesięczną dietę. W związku z pełnieniem 

funkcji sołtysa w następującej wysokości, ppkt. 1 dla sołtysów miejscowości Dzietrzkowice, 

Łubnice i Wójcin 700 zł ppkt. 2 dla sołtysa miejscowości Kolonia dzietrzkowice 500 zł, ppkt. 

3 dla sołtysów w miejscowości Andrzejów i Ludwinów 450 zł. Pkt. 2 dieta, o której mowa w 

ustępie jeden stanowi rekompensaty poniesionych kosztów związanych z wykonywaniem 

obowiązków określonych statutem sołectwa oraz wykonywania innych czynności związanych 

z funkcjonowaniem sołectwa, zlecone są przez organ wykonawczy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Pkt. 3 w przypadku pełnienia funkcji sołtysa w okresie krótszym niż miesiąc w wysokości 

diety wysokość diety zostanie obliczona proporcjonalnie do liczby dni sprawowania funkcji w 

danym miesiącu, przyjmując za jeden dzień pełnienia obowiązków w 1/30 wysokości diety o 

której mowa w Ustępie pierwszym. Pkt. 4 w przypadku, gdy sołtys nie będzie wykonywał 

czasowo czasowo obowiązków wynikających z pełnienia funkcji związanych. Zobowiązany 



jest pisemnie powiadomić o tym Wójta Gminy Łubnice w formie oświadczenia, podając okres 

w którym nie będzie wykonywał swoich obowiązków. W takim przypadku dieta zostanie 

obliczona proporcjonalnie do liczby dni sprawowania funkcji w danym miesiącu, przyjmując 

za jeden dzień pełnienia obowiązków w 1/30 wysokości diety, o której mowa w ustępie 

pierwszym. Paragraf dwa dieta, o której mowa w ustępie pierwszym wypłacana jest 

miesięcznie w terminie do dwudziestego piątego dnia miesiąca, za który przysługuje na 

rachunek bankowy. Wskazany przez sołtysa paragraf 3 z tytułu udziału w sesji Rady gminy 

Sołtysowi przysługuje dieta, w której wysokość i zasady wypłaty reguluje odrębna uchwała 

paragraf 4. Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Łubnice.. I tutaj również 

proszę o przedstawienie opinii Komisji Stałych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Opinia numer 64 łamane przez 22 dnia 12 grudnia 2023 roku komisje pozytywnie opiniują 

projekt uchwały nie wnoszą uwag. Podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję panu przewodniczącemu. za przedstawienie opinii, proszę bardzo, otwieram 

dyskusję czy są pytania do tego projektu uchwały? Nie ma. 

 

Radna Kmiecik Urszula 

Ja mam 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Proszę Pani Ulo. 

 

Radna Kmiecik Urszula 

Miała bym, chciałabym zapoznać za opinią Sołtysów, którzy nie są radnymi. Po wysłuchaniu 

jakie są stawki na następny 2024 rok. Chciałabym się dowiedzieć czy odpowiadają im te 

stawki. Bo nie mieli możliwości wypowiedzenia się, bo nie byli zaproszeni, my jako Sołtysi 

radni wstrzymali się od głosowania ze względu na to, żeby pozostali sołtysi się 

wypowiedzieli. 

 

Radna Kmiecik Urszula 

w tej kwestii. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Proszę bardzo słucham? 

 

Sołtys wsi Wójcin Michał Piasta 

Może ja zacznę, ja tutaj nie widzę żadnych takich uwag, które bym tutaj chciał od siebie w ten 

sposób. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Pan Sołtys z Wójcina się zgadza, Pani Sołtys Kol. dzietrzkowice 

 

Sołtys wsi Kol. Dzietrzkowice Katarzyna Maciejewska 

Też. 

 

Sołtys wsi Dzietrzkowice Marian Mencała 

Też. 



 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Sołtys z Dzietrzkowic również. A więc sprawa jest jasna. Proszę bardzo, czy jeszcze są jakieś 

pytania? Nie ma. Zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. Kto z pań i panów 

radnych jest za przyjęciem projektu uchwały numer 50 przez 319 przez 2023? Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał? Proszę o odczytanie nazwisk radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek, Tomasz 

 

Radny Białek Tomasz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria 

 

Radna Gwizdek Maria 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzia Andrzej 

 

Radny Kędzia Andrzej 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmiecik Urszula 

 

Radna Kmiecik Urszula 

wstrzymuję się 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kuna Aniela 

 

Radna Kuna Aniela 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Machynia Grzegorz 

 

Radny Machynia Grzegorz 

wstrzymuję się 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 



Merta Maciej 

 

Radny Merta Maciej 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Musiałek Jan. 

 

Radny Musiałek Jan 

wstrzykuję się 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam 

 

Radny Olek Adam 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik Tomasz za Podgórski Krzysztof 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Woźny Piotr 

 

Radny Woźny Piotr 

Wstrzymuję się 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaremba Benedykt 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech 

 

Radny Zimoch Wojciech 

wstrzymuję się 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo. Głosowało 15 radnych, 5 radnych się wstrzymało, 10 jest za, więc 

stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła wyżej wymienioną uchwałę. I kolei projektem jest 

uchwalamy nr 50 łamane przez 320 przez 2023 Rady Gminy Łubnice z dnia 20 grudnia 2023 

roku w sprawie zmiany budżetu Gminy Łubnice na rok 2023 na to stawia artykuł 18 ustęp 2 

pkt. 4 ustawy z dnia 8 marca 90 roku o samorządzie gminnym oraz artykułu 211, 212, 214, 

217, 222, 235, 237, 258, 264 ustęp 3 i 266 ustęp 2 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o 

finansach publicznych, Rada Gminy w Łubnicach uchwala co następuje. W uchwale numer 

43 łamane przez 268 przez 2022 z dnia 22 grudnia 2022 roku w sprawie budżetu Gminy 



Łubnice na 2023 rok wprowadza się zmiany. Paragraf pierwszy załącznik numer jeden do 

uchwały numer 43 przez 268 przez 2022 z dnia 22 grudnia 2022 roku wprowadza się 

następujące zmiany, pkt. 1 zmienia się plan dochodów budżetu gminy na 2023 rok. Zgodnie z 

załącznikiem nr jeden do niniejszej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Paragraf 2 do uchwały numer 43 przez 268 przez 2022 dnia 22 grudnia 2022 roku wprowadza 

się następujące zmiany. Pkt. 1 zmienia się Plan wydatków budżetu gminy na 2023 rok. 

Zgodnie z załącznikiem numer 2 do niniejszej uchwały. Paragraf 3 ustala się po zmianach 

dochody z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wydatki na 

utrzymanie czystości i porządku w gminie. Zgodnie z załącznikiem numer 3. Paragraf 4 

wykonanie uchwały powierza się wójtowi gminy. i paragraf 5. Uchwała wchodzi w życie z 

dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu. I tutaj również proszę pana przewodniczącego o 

przedstawienie opinii. 

 

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma 

Opinia numer 64 łamane przez 2022 z dnia 12 grudnia 2023 roku Komisja po zapoznaniu się 

ze szczegółami wysłuchaniu szeroki objaśnienie Skarbnika Gminy, jednogłośnie pozytywnie 

opiniują projekt uchwały nie wnoszą uwag. Podjęciu uchwały jest zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo przedstawienie opinii otwieram dyskusję, są pytania. Wszystko jasne w tej 

kwestii, a więc zamykam dyskusję i przystępujemy do głosowania. Kto z pań i panów 

radnych jest za przyjęciem projektu uchwały numer 50 łamane przez 320 przez 2023 kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał i proszę odczytać nazwiska radnych 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek Tomasz 

 

Radny Białek Tomasz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria 

 

Radna Gwizdek Maria 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzia Andrzej 

 

Radny Kędzia Andrzej 

za 

 



Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmieci Urszula 

 

Radna Kmiecik Urszula 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kuna Aniela 

 

Radna Kuna Aniela 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Machynia Grzegorz 

 

Radny Machynia Grzegorz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Merta Maciej 

 

Radny Merta Maciej 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Musiałek Jan, 

 

Radny Musiałek Jan 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam 

 

Radny Olek Adam 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik Tomasz za Podgórski Krzysztof 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Woźny, Piotr 

 

Radny Woźny Piotr 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaremba Benedykt 



 

Radny Zaremba Benedykt 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Jestem za. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo głosowało 15 radnych. Stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła wyżej 

wymienioną uchwałą jednogłośnie. Kolejnym projektem jest plan 52 łamane 321 przez 2023 

Rady Gminy Łubnice dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego posiłek w szkole i w domu na lata 2024-2028. Na podstawie artykuł 18 

ustęp 2 pkt. 15 artykuł 40 ustęp jeden artykułu, 41 ustęp jeden ustawy z dnia 8 marca 90 roku 

o samorządzie gminy oraz artykułu 17 ustęp 2 punkt 4 artykułu 110 ustęp 10 ustawy z dnia 12 

marca 2004 roku o Pomocy Społecznej w związku z uchwałą numer 140???? z dnia 23 

sierpnia 2023 roku w sprawie ustanowienia wieloletniego rządowego programu posiłek w 

domu na lata, 2024-2028 Monitor Polski 2023 roku pozycja 881, Rada Gminy w Łubnicach 

uchwala co następuje. Paragraf pierwszy uchwala się, program osłonowy posiłek w szkole i w 

domu na lata 2024-2028. Brzmieniu z brzmieniu stanowiącym załącznik do uchwały. Paragraf 

2. wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Łubnice i paragraf 3. Uchwała wchodzi 

z dniem 1 stycznia 2024 roku i tutaj również proszę o odczytanie opinii. 

 

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma 

Opinia nr 64 łamane przez 2023 dnia 13 grudnia 2023 roku komisje pozytywnie opiniują 

projekt uchwały nie wnoszą uwag. Podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo. Proszę bardzo, otwieram dyskusję. Są pytania? Wszystko jest jasne również, 

a więc zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania, kto z pań i panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały numer 52 łamane przez 321 przez 2023 kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał? Proszę o przeczytanie nazwisk radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek, Tomasz 

 

Radny Białek Tomasz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria 

 



Radna Gwizdek Maria 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzia Andrzej 

 

Radny Kędzia Andrzej 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmieci Urszula 

 

Radna Kmiecik Urszula 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kuna Aniela 

 

Radna Kuna Aniela 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Machynia Grzegorz 

 

Radny Machynia Grzegorz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Merta Maciej 

 

Radny Merta Maciej 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Musiałeś Jan 

 

Radny Musiałek Jan 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam 

 

Radny Olek Adam 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik Tomasz za Podgórski Krzysztof 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

jestem za 



 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Woźny Piotr 

 

Radny Woźny Piotr 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaręba Benedykt 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Jestem za 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo głosowało 15 radnych. Stwierdzam, że Rada przyjęła wyżej wymienioną 

uchwałę jednogłośnie. Kolejnym projektem jest uchwała nr 50 łamane 322 przez 2023 Rady 

Gminy w Łubnicach z dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie Gminy Strategii rozwiązywania 

problemów społecznych Gminy Łubnice na lata 2023- 2030 na podstawie artykułu 7 ustęp 

jeden punkt 3 artykuł 18 ustęp 2 punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 90 roku o samorządzie 

gminy oraz artykułu 17 ustęp 1 w ustawie z dnia 12 marca 2004 roku o pomocy społecznej 

Rada Gminy uchwala co następuje. Paragraf 1 uchwala się gminną strategię rozwiązywania 

problemów społecznych Gminy Łubnice na lata 2023-2030 o treści określonej w załączniku 

do uchwały. Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy i paragraf 3 

uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i również proszę o opinię Komisji Stałych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Opinia nr 64 łamane przez 2023 z dnia 13 grudnia 2023 roku. Komisje pozytywnie opiniują 

projekt uchwały nie wnoszą uwag. Podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo za przedstawienie opinii. Otwieram dyskusję, są pytania? Pani Urszulo, 

proszę. 

 

Radna Kmiecik Urszula 

Ja ma takie pytanie, kto opracowywał ten program? Czy pracownicy GOPSu, czy firma 

zewnętrzna? 

 

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma 

Nie to wszystko my sami opracowujemy i my dane zbieramy na przykład speceperu, 

Powiatowego Urzędu Pracy tutaj ze statystyki z Urzędu Gminy z naszych statystyk, co 

wysyłamy do ministerstwa ze sprawozdań. Także my to wszystko sami opracowujemy i my 

dane sami zbieramy. 

 

Radna Kmiecik Urszula 



Dziękuje bardzo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Pani Mario proszę. 

 

Radna Gwizdek Maria 

A to po raz pierwszy taką strategię? 

 

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma 

Nie już jest, to jest któraś z kolei, tylko to jest zawsze na parę lat. 

 

Radna Gwizdek Maria 

Czyli na dłuższy okres czasu? 

 

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma 

Tak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dobrze czy są jeszcze pytania? Nie ma. Zamykam dyskusje, przystępujemy do głosowania. 

Kto z pań i panów radnych kto jest za przyjęciem projektu uchwały numer 50 łamane przez 

322 przez 2023 kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Proszę o odczytanie listy radnych. 

 

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma 

Baniak Marian 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek Tomasz 

 

Radny Białek Tomasz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria 

 

Radna Gwizdek Maria 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzia Andrzej 

 

Radny Kędzia Andrzej 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmiecik Urszula 

 

Radna Kmiecik Urszula 



wstrzymuję się 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kuna Aniela 

 

Radna Kuna Aniela 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Machynia Grzegorz jestem za Merta Maciej jestem za Musiałek Jan 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

jestem za Olek Adam 

 

Radny Olek Adam 

jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik Tomasz za Podgórski Krzysztof jestem za Woźny Piotr jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaręba Benedykt jestem za Zimoch Wojciech Jestem za 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo głosowało 15 radnych przy jednym głosie wstrzymującym 14. Za 

stwierdzam, że rada gminy przyjęła wyżej wymieniony projekt uchwały. Kolejny projektem 

jest uchwała nr 50 łamane przez 323 i 2023 Rady Gminy w Łubnicach z dnia 20 grudnia 2003 

roku. W sprawie uchwalenia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2024-2025 na podstawie artykułu 18 

ustęp 2 pkt. 15 ustawy z dnia 8 marca 90 roku o Samorządzie Gminy więc artykułu 4 1 ustęp 

2 i 5 artykułu 9 3 ustęp 3 i 4 ustawy z dnia dwudziestego szóstego października 

osiemdziesiątego drugiego roku o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi oraz artykułu 10 ustęp 1 ustęp 2 ustawy z dnia 29 lipca 2010 roku przeciw 

przeciw działaniu narkomani Rada Gminy w Łubnicach uchwala co następuje. Paragraf 

pierwszy 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

uchwala się gminny program profilaktyki rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii na lata 2024-2025, stanowiący załącznik do niniejszej uchwały. 

Paragraf 2 wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Łubnice. Paragraf 3 uchwała 

wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2024 roku i proszę o przedstawienie opinii Komisji 

Stałych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Opinia nr 64 łamane przez 2023 z dnia 13 grudnia 2023 roku Komisje pozytywnie opiniuje 

projekt uchwały i nie wnoszą uwag. Podjęcie uchwały zasadne. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję panie przewodniczący. Proszę bardzo, otwieram dyskusje. Są pytania? Wszystko 

jasne, tak rozumiem, że wszystko jasne, a więc zamykam dyskusję i przystępujemy do 



głosowania. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały nr 50 łamany 

przez 323 przez 2023 kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Proszę o przeczytanie nazwisk 

radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek Tomasz 

 

Radny Białek Tomasz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria 

 

Radna Gwizdek Maria 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzia Andrzej 

 

Radny Kędzia Andrzej 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmiecik Urszula 

 

Radna Kmiecik Urszula 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kunia Aniela 

 

Radna Kuna Aniela 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Machynia Grzegorz 

 

Radny Machynia Grzegorz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Merta Maciej 

 

Radny Merta Maciej 



Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam 

 

Radny Olek Adam 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik Tomasz za Podgórski Krzysztof 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Wóźny Piotr 

 

Radny Woźny Piotr 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaremba, Benedykt 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Jestem za 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję za bardzo głosowało 15 radnych, stwierdzam, że Rada Gminy przyjęła uchwałę 

jednogłośnie. I kolejnym projektem jest uchwała nr 50 łamane przez 324 przez 2023 Rady 

Gminy w Łubnicach z dnia 12 grudnia 2023 roku w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz Gminy Łubnice na podstawie artykuł 18 

ustęp 2 punkt 15 ustawy z dnia 8 marca 90 roku o samorządzie oraz artykule 6 ustęp 2 ustawy 

z dnia 13 Września 96 roku o utrzymaniu porządku w gminach uchwala się, co następuje. 

Paragraf pierwszy. Określa się główne stawki opłat wnoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są zobowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz Gminy Łubnice za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych w wysokości za podpunkt pierwszy jednorazowy odbiór selektywnie 

zbieranych odpadów komunalnych gromadzonych w pojemnikach o pojemności. a) 120L- 45 

zł, b) 140L- 28 zł, c) 240L- 75 zł, d) 110L- 220 zł i e) 7000L- 1500 zł. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Ppkt. 2 jednorazowy odbiór odpadów komunalnych, które nie są zbierane i odbierane w 

sposób selektywny, gromadzonych w pojemnikach o pojemności: a) 120L- 90 zł, b) 140L- 56 



zł, c) 240L- 160 zł. d) 1100L- 440 zł i e) 7000L- 3000 zł. Paragraf 2 do starych opłat, o 

których mowa w paragrafie pierwszym odlicza się coś doliczę się należny podatek VAT 

paragraf 3 wykonaniu uchwały powierza się Wójtowi Gminy Łubnice i proszę również o 

przedstawienie opinii w tej kwesti. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Jeszcze podpunkt 4 uchwała wchodzi 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Nie wiem, czemu się nie zapisał z przodu. Paragraf 4 podlega ogłoszenie w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Łódzkiego i wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia 

ogłoszenia i teraz jest kompletnie projekt uchwały. Proszę bardzo o przedstawienie opinii. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Opinia nr 64, łamane przez 2023 komisje po wysłuchaniu wyjaśnień stanowiska 

merytorycznego produktywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję, Panie Tomaszu, otwieram dyskusję. Są pytania. Nie ma pytań. Zamykam dyskusję i 

przystępujemy do głosowania. Kto z pań i radnych jest za przyjęciem projektu uchwały nr 50 

łamane przez 324 i przez 2023 kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Proszę o przeczytanie 

nazwisk radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jestem za. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek Tomasz 

 

Radny Białek Tomasz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria 

 

Radna Gwizdek Maria 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzia Andrzej 

 

Radny Kędzia Andrzej 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmiecik Urszula 

 



Radna Kmiecik Urszula 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kunia Aniela 

 

Radna Kuna Aniela 

Jestem za 

 

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma 

Machynia Grzegorz 

 

Radny Machynia Grzegorz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Merta Maciej 

 

Radny Merta Maciej 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Musiałek Jan 

 

Radny Musiałek Jan 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam 

 

Radny Olek Adam 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik Tomasz za Podgórski Krzysztof 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Woźny Piotr 

 

Radny Woźny Piotr 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaremba Benedykt 

 

Radny Zaremba Benedykt 

Jestem za 



 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Jestem za 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo o 15 radnych stwierdzam że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie. 

Kolejnym projektem uchwały nr 50 łamane przez 325 przez 2023 Rady Gminy w Łubnicach z 

dnia 20 grudnia 2023 roku w sprawie określenia zasad udzielania dotacji ze środków 

pochodzących z rządowego programu odbudowy zabytków na dofinansowanie trans 

konserwatorskie, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na 

obszarze Gminy Łubnice na podstawie artykułu 18 ustęp 2 pkt. 15, artykułu 40 ustęp jeden 

ustawy z dnia 8 marca 90 roku o samorządzie gminnym oraz artykułu 81 ustęp jeden ustawy z 

dnia 23 lipca 2003 roku o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami. Rada Gminy w 

Łubnicach uchwała co następuje. Paragraf pierwszy osoby fizyczne lub jednostki 

organizacyjne posiadające tytuł prawny do zabytku wynikający z prawa własności 

użytkowania wieczystego trwałego zarządu ograniczonego prawa rzeczowego albo stosunku 

zobowiązaniowego mogą ubiegać się o dotacji ze środków pochodzących z rządowego 

programu odbudowy zabytków na dofinansowanie prac Konserwatorskich, Restauratorskich 

lub Robót Budowlanych przy Zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących 

się w gminnej ewidencji zabytków położonych na obszarze Gminy Łubnice Paragraf 2 zasady 

udzielania dotacji, o której mowa w paragrafie pierwszym określa regulamin udzielania 

dotacji ze środków pochodzących z rządowego programu odbudowy zabytków na 

dofinansowanie prac konserwatorskich, Restauratorskich lub robót Budowlanych przy 

zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji 

zabytków położonych na obszarze Gminy Łubnice, stanowiący załącznik do uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Paragraf 3 pkt. pierwszy w zakresie, w jakim niniejsza uchwała przewiduje udzielenie 

pomocy de minimis obrotem prowadzący prowadzącym działalność gospodarczą w 

rozumieniu unijnego prawa konkurencji w zakresie określonym w rozporządzeniu Komisji z 

Unii Europejskiej numer 14 0 7 przez 213 z dnia 18 grudnia 2013 roku w sprawie stosowania 

artykułu 107 i 108 Traktatu o Funkcjonowaniu o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do 

pomocy de minimis. Dziennik urzędowy Unii Europejskiej L 302 352 z 24 grudnia 2013 roku 

strona jeden ze zmianami dziennik Unii urzędowych Unii Europejskiej R 215 z 7 lipca 2020 

roku. Strona 3. Jej przepisy stosuje się do dnia 30 czerwca 2024 roku. Punkt 2 w zakresie, w 

jakim niniejsza uchwała przewiduje udzielenie pomocy de minimis podmiotem działającym w 

sektorze rolnym w zakresie określonym w rozporządzeniu Komisji Unii Europejskiej numer 

14 0 8 przez 213 z dnia 18 grudnia 2013 roku w sprawie stosowania artykułu 107 i 108. 

Traktatu o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de minimis w sektorze rolnym 

dziennik urzędowych Unii Europejskiej L 352 z 24 grudnia 2013 roku, strona 9 ze zmianami i 

Dzienników Urzędowych Unii Europejskiej i 51 z 22 lutego 2019 roku. Strona jeden oraz 

Dziennik Urzędowych Unii Europejskiej L 275 z 25 października 2020 roku strona 55. Jej 

przepisy stosuje się do dnia 30 czerwca 2028 roku. Punkt 3 w zakresie, w jakim niniejsza 

uchwała przewiduje udzielenie pomocy de minimis podmiotem działającym w sektorze 

rybołówstwa w zakresie określonym w rozporządzeniu Komisji Unii Europejskiej numer 717 

przez 214 z dnia 27 czerwca 2014 roku w sprawie stosowania artykułu 107 i 108 Traktatu o 



funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy de minimis 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

w sektorze rybołówstwa i akwakultury Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej L 190 z 28 

czerwca 2014 roku, strona 45 ze ze zmianami Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej L 414 z 

9 grudnia 2020 roku, strona 15 oraz Dziennik Urzędowy Unii Europejskiej L 326 21 grudnia 

2022 roku ppkt 8 i jej przepisy stosuje się do 30 czerwca 2024 roku. Wykonanie uchwały 

powierza się Wójtowi Gminy Łubnice. To jest paragraf czwarty i paragraf piąty. Uchwała 

wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Łódzkiego. I proszę o opinię do tego projektu. 

 

Kierownik GOPS Jadwiga Podejma 

Opinia nr 64 łamane przez 2023 dnia 13 grudnia 2023 roku komisje po wysłuchaniu 

wyjaśnień radcy prawnego jednogłośnie pozytywnie opiniują projekt uchwały nie wnoszą 

uwag. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję za przedstawienie opinii, proszę otwieram dyskusję i czekam na pytania czy co? 

Oddzielam więcej, jeśli nie ma, to więc zamykam dyskusję stwierdzam utworu, bo to takie 

było zadane Pani Mecenas powiedziała, że ma tego nie mówi, ale ale automatycznie to robię 

czasami i przystępujemy do głosowania. Tak dlatego tak kto z pań i panów radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały numer 52 mane przez 325 przez 2023 kto się wstrzymał i kto 

jest przeciw, kto się wstrzymał? Proszę o przeczytanie nazwisk radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Baniak Marian 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Białek Tomasz 

 

Radny Białek Tomasz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Gwizdek Maria 

 

Radna Gwizdek Maria 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kędzia Andrzej 

 

Radny Kędzia Andrzej 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kmiecik Urszula 



 

Radna Kmiecik Urszula 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Kuna Aniela 

 

Radna Kuna Aniela 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Machynia Grzegorz 

 

Radny Machynia Grzegorz 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Merta Maciej 

 

Radny Merta Maciej 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Musiałek Jan 

 

Radny Musiałek Jan 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Olek Adam 

 

Radny Olek Adam 

za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Pawlik Tomasz za Podgórski Krzysztof 

 

Radny Podgórski Krzysztof 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Woźny Piotr 

 

Radny Woźny Piotr 

Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zaremba Benedykt 

 

Radny Zaremba Benedykt 



Jestem za 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Tomasz Pawlik 

Zimoch Wojciech 

 

Radny Zimoch Wojciech 

Jestem za 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Baniak 

Dziękuję bardzo głosowało 15 radnych, stwierdzam, że rada przyjeła uchwałę jednogłośnie. 

Tak, w tej chwili tutaj słyszę głosy żeby zrobić 15 minut przerwy, a więc ogłaszam przerwę. 


